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Deltagere: Erling Nielsen / Niels-Otto Knudsen / Karsten Richardt / Lone Larsen / 
Jan Jørgensen 

 
Afbud: Henning Hugger, Asmund Nielsen og Jack Kyhe 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 14. september 2023 
 
 
Dagsorden:  
 

Punkt 1:  Orientering siden sidst. 
Møde med ASOM-Net om ny hovedaftale, mødet er planlagt til afholdelse den 26/9-2023 
hvor Lone/Jan deltager, herunder skal den nye Fiberring også diskuteres. 
 
FDA Landsmøde afholdes den 5/11-2023 på Vissenbjerg Storkro. Erling vil gerne deltage, 
hvis der er flere som ønsker at deltage, gives besked til Lone senest den 30/9-23.   
 
Nyhedsbrev fra ASOM-Net, Jan gennemgik nyhederne. 
Fiberring opstartes fra oktober 2024, og forhandlinger mellem ASOM-Net og 
leverandørerne om nye programpakker er i gang. Vi forventer af få priserne rettidigt. 
 
Grandstream-moduler (netværksudstyr): Vi bestiller nogle til test i bestyrelsen. 
 
Ny udstykning omkring Gestelev (ved Hestehavevej), vi tager kontakt for  
at komme med i udstykningen. 
 

Bestyrelsen drøftede herefter udviklingen i pakker/medlemmer, samt gennemgang af 
tallene for udmeldinger/indmeldinger, tallene ser fornuftige ud. 
 
Punkt 2: Tilføjelse til hjemmesiden. 
På hjemmesiden skal vi have tilføjet, at der er et teknikergebyr ved pakkeskift (300 kr.) 
Tilføjes på siden med Selvbetjening, dels lige under kassen med Flytning (øverst), og i 
teksten med ’Skift af pakke eller tilkøb’. Karsten har opgaven. 
 
Punkt 3: Garantiperiode ved salg af udstyr (lovpligtigt 2 år) bl.a. på kort til Cam-
moduler. 
Gælder naturligvis også når RFA sælger udstyr. 
 
Punkt 4. Ideer til annoncering for Internet. Skal vi give en ”gratis periode? 
Forskellige forslag blev diskuteret, hvordan vi kan gøre opmærksom på, at vi sælger 
Internet? Jan tager fat i MidtfynsPosten og får udarbejdet en fremtidig plan/strategi for 
annoncering + vi får lavet en annonce hurtigst muligt. 
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Punkt 5:   Manglende opmærkning af installationer i antenneskabe.  
Erling fremlagde en del eksempler på, at der mangler adresselabels i en del af 
antenneskabene rundt om i byen. Jan snakker med DKTV om, at der skal være labels på 
alle ledninger i skabene. Så er det nemmere at finde ud af, hvor de enkelte udtag fører 
hen. 
 
Punkt 6: Eventuelt. 
Dato for julefrokost? – forslag den 8/12-23. 
 
Mail: 5750.dk/midtfyn.net: Status på betaling for at have mailadresse hos RFA, når man 
ikke er medlem længere. 
 
Lone har sendt besked ud til dem som ikke er medlem af RFA længere, men som  
ønsker at beholde mailadressen @5750.dk/midtfyn.net 
 
En del har svaret positivt tilbage, at de ønsker at beholde adressen, andre har  
ikke svaret, de vil blive lukket i løbet af oktober 2023. 
 
Deltagelse i medlemsmøde hos FDA (Blommenslyst den 30/8-23) 
Erling, Jack og Karsten deltog fra RFA. Erling gennemkig kort hvad de fremmødte 
leverandører kunne tilbyde af nye tiltag. Vi som forening er godt med ’på noderne’. 
 
Erling fremlagde diverse tekniske problemer, som har været oplevet siden sidste møde. 
Der var fejl på 2 noder, vi har fået tilsendt to nye som erstatning. 
 
Karsten Richardt, Ringe den 14. september 2023 
 
 
 
 
 
 
_________________________________  Afbud___________________________ 
Formand Jan Jørgensen   Næstformand Asmund Nielsen 

 
 
 
_________________________________  ________________________________ 
Kasserer Lone Larsen   Sekretær Karsten Richardt 

 
 
 
Afbud____________________________  ________________________________ 
Jack Kyhe    Erling Nielsen 
 
 
 
_________________________________  Afbud___________________________ 
Niels-Otto Knudsen   Henning Hugger 
 


